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Pan 

STAROSTWO POWIATOWE 

w Pruszkowie 

I �H2- O 7 I 
KANCELARIA 

L. dz ..... 

Rafał Sieradzki 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Pruszkowskie o 

INTERPELACJA RADNEGO 
nr 1/2024 

składam na ręce Pana Przewodniczącego, z prośbą o przekazanie Staroście 

Powiatu Pruszkowskiego, załączonej interpelacji, która dotyczy problemu dzików we 

wsi Otrębusach, co wiąże się z bezpieczeństwem mieszkańców. 
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Pan 

Krzysztof Rymuza 

Starosta 

Powiatu Pruszkowskiego 

INTERPELACJA RADNEGO 

nr 1/2024 

w związku z obawami o bezpieczeństwo dzieci oraz własne mieszkańcy wsi Otrębusy 

w Gminie Brwinów zgłosili się do mnie z problemem narastającej obecności dzików blisko 

szkoły podstawowej w Otrębusach im. Włodzimierza Puchalskiego przy ul. dr Mariana 

Piaseckiego 2 oraz w okolicy stacji kolejowej WKD, a także domostw na terenie wsi. 

Oczywiście wiem, że wieś Otrębusy to obszar zalesiony i zwierzyna leśna w poszukiwaniu 

pożywienia na takim terenie przemieszcza się docierając do skupisk ludzkich. 

Jednak zapoznając się z sytuacją uważam, że problem ekspansji dzików w Otrębusach jest 

niepokojący i słusznie budzi w mieszkańcach lęk i obawy o bezpieczeństwo. Otrzymałam także 

informację, że „starostwo nie reaguje na skargi i prośby mieszkańców w powyższej sprawie." 

Jak wiemy, dzika zwierzyna nie należy do żadnej z gmin - stanowi własność Skarbu Państwa 

- na wszelkie działania związane z dzikami potrzebne są stosowne zezwolenia. W imieniu

Skarbu Państwa zezwolenia związane np. z dzikami wydaje starosta. Starosta może zlecić 

odłowienie i transport dzików, jednak musi przy tym uwzględnić granice obwodu łowieckiego. 

Może zostać podjęta decyzja na odstrzał redukcyjny, który starosta powierza Kołom 

Łowieckim, działającym na terenie danego obwodu łowieckiego. 






